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Protokól nr XX/2020

ś-34) 3” XX zwyczajnej sesji Rady Gminy Lelów
w dniu 21 maja 2020 r.

Początek obrad w dniu 21 kwietnia 2020 r. — godzina: 1011

Zakończenie obrad w dniu 21 kwietnia 2020 r. — godzina: 1215

W sesji uczestniczyło 15 radnych.

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.

Ponadto w sesji wzięli udział:

Pan Krzysztof Molenda — Wójta Gminy Lelów
Pani Wiesława Lipowicz - Skarbnik Gminy
Pan Henryk Nowak — Sekretarz Gminy Lelów
Pan Łukasz Marzec — Adwokat

Otwarcie sesji rady gminy i stwierdzenie kworum

Na podstawie 22 ust. 1 Statutu Gminy Lelów, Przewodniczący Rady Gminy Lelów otworzył
sesję wypowiadając formułę: „Otwieram XX zwyczajną sesję Rady Gminy Lelów”.

Przewodniczący powitał obecnych podczas sesji.

Zgodnie z 22 ust. 2 Statutu Gminy Lelów na podstawie listy obecności Przewodniczący
stwierdził, że na ustawowy skład rady 15 radnych w sesji uczestniczy 15 radnych, co stanowi
kworum niezbędne do prowadzenia obrad, ważnych wyborów oraz podejmowania
prawomocnych uchwał.

Przyjęcie porządku obrad

Przyjęcie porządku obrad na podstawie art. 20 ust. 1 a ustawy o samorządzie gminnym oraz 23
Statutu Gminy Lelów.

Przewodniczący odczytał porządek obrad, zapytał o uwagi do porządku.

Przewodniczący przedstawił porządek obrad XX zwyczajnej sesji Rady Gminy Lelów

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum.
2. Przyjęcie porządku obrad sesji.
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
4. Sprawozdanie Wójta z prac w okresie międzysesyjnym.
5. Sprawozdanie z działalności SP ZOZ GOZ za 2019 r.
6. Informacja z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów

Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii w gminie Lelów za 2019 r.



7. Informacja w sprawie zasobów pomocy społecznej w gminie Lelów.
8. Informacja z realizacji Rocznego Programu Współpracy Gminy Lelów z Organizacjami

Pozarządowymi za 2019 r.
9. Interpelacje i zapytania radnych.
10. Rozpatrzenie projektów uchwał lub zajęcie stanowiska w sprawie:
1) Druk nr XX/139/2020 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2019 r.
Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej Gminnego Ośrodka Zdrowia w
Lelowie.
2) Druk nr XX/140/2020 w sprawie likwidacji Szkoły Podstawowej w Nakle.
3) Druk nr XX/141/2020 w sprawie uchylenia uchwały Rady Gminy Lelów w sprawie
odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości, na których nie zamieszkują
mieszkańcy a powstają odpady komunalne.
4) Druk nr XX/142/2020 w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie Statutu
Gminy Lelów.
11. Wolne wnioski.
12. Udzielenie głosu lub przyjęcie pisemnego wystąpienia osoby niebędącej radnym.
13. Odpowiedzi na zapytania, interpelacje i wnioski zgłoszone na aktualnej i poprzednich
sesjach.
14. Zamknięcie obrad XX zwyczajnej sesji Rady Gminy Lelów.

Przewodniczący zarządził głosowanie w sprawie przyjęci do porządku obrad uchwały w sprawie
określenia zasad, na jakich sołtysom będzie przysługiwała dieta.

Głosowano:
Za: 15
Przeciw: O
Wstrzymało się: O
Radni biorący udział w głosowaniu:

p. Imię i nazwisko radnego Wynik Głosowania

1 Jerzy Palka Głos Za

2 Władysław Jaworski iłos Za

3 Eugeniusz Giermala Głos Za

4 Jerzy Karolczyk iłos Za

5 Hieronim Włodarski 3łos Za

6 Edyta Tyj as 3łos Za

7 Andrzej Oduliński 3łos Za

8 Krzysztof Gęsikowski 3łos Za

9 Marcin Nowak 3łos Za

10 Marian Jamrozik )łos Za

11 Józef Stacherczak Jłos Za

12 Małgorzata Rzepka 3łos Za

I



13 Ryszard Niepsuj 3łos Za

14 Jacek Fołtyn Mos Za

15 Kazimierz Błoch 3łos Za

Radni przyjęli uchwałę do porządku obrad.

Przewodniczący zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad.
Głosowano:
Za; 15
Przeciw: O
Wstrzymało się: O

Radni biorący udział w głosowaniu:

p. Imię i nazwisko radnego Wynik Głosowania

1 Jerzy Palka 3łos Za

2 Władysław Jaworski Głos Za

3 Eugeniusz Giennala 3łos Za

4 Jerzy Karolczyk Głos Za

5 Hieronim Włodarski 3łos Za

6 Edyta Tyjas 3łos Za

7 Andrzej Oduliński 3łos Za

8 Krzysztof Gęsikowski 3łos Za

9 Marcin Nowak 3łos Za

10 Marian Jamrozik płos Za

11 Józef Stacherczak Mos Za

12 Małgorzata Rzepka 3łos Za

13 Ryszard Niepsuj Głos Za

14 Jacek Foltyn 3łos Za

15 Kazimierz Błoch 3łos Za

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
Zgodnie z *36 Statutu Gminy Lelów Radni do dnia poprzedzającego sesję mieli możliwość
zgłaszania uzupełnień i poprawek do protokołu z poprzedniej sesji. Przewodniczący zapytał
czy Radni mają uwagi, w związku z brakiem wniosków, zarządził głosowanie za przyjęciem
protokołu z poprzedniej sesji.

Głosowano:
Za: 15
Przeciw: O



Wstrzymało się: O

Radni biorący udział w głosowaniu:

10 Marian Jamrozik

11 Józef Stacherczak

łos Za

3łos Za

Radni przyjęli protokół jednogłośnie.

Sprawozdanie Wójta z prac w okresie międzysesyjnym.

I

Przystąpiono do punlct4 obrad Sprawozdanie Wójta z prac w okresie międzysesyjnym.

Wójt poinformował, że w okresie między sesyjnym realizował następujące zadania:

-21 kwietnia 2020 podpisanie umowy na budowę OZE w obiektach użyteczności publicznej.
-28 kwietnia 2020 r. posiedzenie Rady PPJ —wideokonferencja, spotkanie dotyczyło projektów
skierowanych do mieszkańców z terenów objętych przez PPJ, szczególnie zakładania
i rozwijania działalności gospodarczej.
- 30 kwietnia 2020 r. uczestniczył w spotkaniu z dyrektorami szkół, spotkanie na temat
wytycznych dla placówek oświatowych.
W tym samym dniu odbyła się wideokonferencja organizowana ze Starostę Powiatu
Częstochowskiego na temat organizowania pracy.
- 4 maja 2020 r. odbyło się posiedzenie Zarządu Lokalnej Grupy Działania „Jurajska Ryba”,
przymiarki do zmiany strategii oraz zwołania Walnego Zgromadzenia.
- 7 maja 2020 r. wideokonferencja ze Starostą Powiatu Częstochowskiego.
- 11 maja 2020 r. obyła się narada budowlana na terenie szkoły w DrocMinie, które jest obecnie
przebudowywana i przygotowywana na przyjęcie Seniorów.

Lap. Imię i nazwisko radnego Wynik Głosowania

1 Jerzy Palka Głos Za

2 Władysław Jaworski 3łos Za

3 Eugeniusz Giermala 3łos Za

4 Jerzy Karolczyk głos Za

5 Hieronim Włodarski Iks Za

6 Edyta Tyj as Iks Za

7 Andrzej Oduliński Mos Za

8 Krzysztof Gęsikowski Mos Za

9 Marcin Nowak Mos Za

—

12 Małgorzata Rzepka Mos Za

13 Ryszard Niepsuj łos Za

14 Jacek Foltyn 3łos Za

15 Kazimierz Błoch 3łos Za



- 14 maja 2020 r. odbyła się kolejna wideokonferencja ze Starostą Powiatu Częstochowskiego.
Tego dnia odbyło się również spotkanie z urbanistą panią Domańska, na temat zmiany
wycinkowej planu zagospodarowania przestrzennego w gminie Lelów, zmiana ma dotyczyć
przede wszystkim budowy piaskowni w obrębie Posłody, na terenie lasów państwowych.
- 15 maja 2020 r. kolejne posiedzenie Zarządu Lokalnej Grupy Działania „Jurajska Ryba”.
- 19 maja Konwent Siąskiego Związki Gmin i Powiatów oraz wspólne posiedzenie komisji
Rady Gminy Lelów.

Radny z Lelowa Karolczyk Jerzy zapytał o piaskownie.
Wójt odpowiedział, że przedsiębiorca posiadający piaskownie w Łutowcu jest na etapie
uzyskiwania wszelkich pozwoleń na pozyskiwanie piasku na terenie gminy Lelów. Każde
inwestycyjne przedsięwzięcie są dla gminy bardzo cenne.

Radny z Białej Wielkiej Palka Jerzy zapytał czy jest określona bliższa lokalizacja na
piaskownię w Posłodzie? Czy las będzie karczowany?

Wójt odpowiedział, że to jest na terenie lasów państwowych, przedsiębiorca będzie
zobowiązany żeby las odtworzyć. Pokłady są dosyć pokaźne, będzie to dobre rozwiązanie np.
dla pobliskiej betoniarni w Podlesiu.

Przystiono do kolejnego punktu.

Sprawozdanie z działalności SP ZOZ GOZ za 2019 r.

Przewodniczący poinformował, że Radni zapoznali się ze sprawozdaniem na posiedzeniu
komisji oraz pogratulował Kierownikowi dobrego prowadzenia Ośrodka oraz wysokiego
zysku.
Radny Niepsuj Ryszard zwrócił uwagę, że słowo zysk w kontekście Ośrodka Zdrowia jest
nieodpowiednie.
Skarbnik Gminy odpowiedziała, że mamy przedłożony bilans kosztów i zysków i nie można
tego inaczej nazwać.
Wójt dodał, że taka jest nomenklatura nazewnictwa i póki ustawodawca nie zmieni terminu
będziemy nim operować.

Radni jednogłośnie przyjęli sprawozdanie.

Informacja z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów
Alkoholowych i Przeciwdzialania Narkomanii w gminie Lelów za 2019 r.

Radny Jarnrozik Marian zapytał o możliwość powołania i otwarcie ośrodka
przeciwalkoholowego na terenie gminy.
Wójt odpowiedział, że było zapytanie w takiej sprawie, chodzi o lokal na klub AA. Było to
przed pandemią, ale jeżeli temat wróci to lokal będzie udostępniony.

Sprawozdanie zostało jednogłośnie przyjęte.

Informacja w sprawie zasobów pomocy społecznej w gminie Lelów.

Przewodniczący zapytał Radnych o pytania lub uwagi. Radni nie zgłosili uwag.



Sprawozdanie zostało jednogłośnie przyjęte.

Informacja z realizacji Rocznego Programu Współpracy Gminy Lelów z Organizacjami
Pozarządowymi za 2019 r.

Przewodniczący poinformował, że z Informacją Radni zapoznali się na posiedzeniu Komisji.
Radni nie zgłosili uwag.

Sprawozdanie zostało jednogłośnie przyjęte.

Interpelacje i zapytania Radnych

Przewodniczący poprosił Radnych o składanie interpelacji. Interpelacje wraz z udzielonymi
odpowiedziami zostaną zamieszczone w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Gminy
Lelów.

Radna Gęsikowski Krzysztof zwrócił uwagę na utrudnienia w pozyskiwaniu środków w czasie
pandemii, jednak zaznaczył że, warto zainteresować się zakupem wozu bojowego dla jednostki
OSP Nakło.
Radny Nowak Marcin dodał, że potrzeba jest zwłaszcza pod kątem wczorajszego wypadku,
gdzie doszło do dwóch złamań otwartych.

Radny Nowak Marcin:
- złożył interpelacje mieszkańców przy drodze tzw. Kąt)” z prośbą o znak, w miejscu gdzie dwie
drogi schodzą się wjedną, o oznaczenie pierwszeństwa.
- kolejna interpelacja o ponowne zatrudnienie pracownika palacza-konserwatora, na
przynajmniej pół etatu, w istniejącej jeszcze szkole w Nakle. Zaznaczył, że były nasadzenia
i teraz ich nie widać bo nikt tam nie kosi, a szkoła nadal funkcjonuje. Pracownik został
zwolniony, woźna ma obniżony etat, a ilość dzieci się nie zmieniła.
- kolejna interpelacja odnośnie studni głębinowej na terenie szkoły, żeby wstawić pompę
i udostępnić funkcjonowanie dla mieszkańców. Jest bardzo dużo awarii wodociągów.

Radny Jamrozik Marian:
- złożył interpelacje w sprawie opłaty adjacenckiej, o zawieszenie lub zlikwidowanie tej opłaty.
Poprosił radnych o poparcie, uzasadniając, że opłata działa niekorzystnie dla mieszkańców
gminy.
- zapytał także o obecność Sołtysów na Sesji.

Radny Niepsuj Ryszard:
- poprosił o interwencję w sprawie drogi wojewódzkiej, o oznakowanie drogi od Lgoty
Gawronnej.

Radny Karolczyk Jerzy:
- poprosił o informacje w sprawie postępu prac z Internetem szerokopasmowym.

Radny Palka Jerzy:
- prośba o przycinkę drzew pod liniami energetycznymi w Białej Wielkiej.



Przewodniczący przypomniał o sprawie utwardzenia pobocza przy drodze wojewódzkiej, czy
coś w temacie ruszyło?

Przewodniczący poprosił radnych o złożenie interpelacji na piśmie.

Rozpatrzenie projektów uchwal lub zajęcie stanowiska w sprawie:

1. Druk nr XX/139/2020 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2019
r. Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej Gminnego Ośrodka
Zdrowia w Lelowie.

Radni otrzymali uchwałę w materiałach sesyjnych. Projekt uchwały omawiany był podczas
wspólnego posiedzenia komisji.

Przewodniczący otworzył dyskusję. Radni nie zgłosili uwag.

Przewodniczący zamknął dyskusję i zarządził głosowanie nad projektem uchwały.

Radni głosowali:
ZA-15
PRZECIW -0
WSTRZYMUJĄCE -0

Radni biorący udział w głosowaniu:

_ Imię i nazwisko radnego Wynik Głosowania

1 Jerzy Palka os Za

2 Władysław Jaworski 3łos Za

3 Eugeniusz Giermala łos Za

4 Jerzy Karolczyk Głos Za

5 Hieronim Włodarski łos Za

6 Edyta Tyj as rłos Za

7 Andrzej Oduliński łos Za

8 Krzysztof Gęsikowski Głos Za

9 Marcin Nowak łos Za

10 Marian Jamrozik łos Za

H Józef Stacherczak Głos Za

12 Małgorzata Rzepka iłos Za

13 Ryszard Niepsuj głos Za

14 Jacek Foltyn Głos Za

15 Kazimierz Błoch 3łos Za
Przewodniczący stwierdził, że uchwała Druk nr XX/139/2020 w sprawie zatwierdzenia
sprawozdania finansowego za 2019 r. Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej
Gminnego Ośrodka Zdrowia w Lelowie została przyjęta.

2. Druk nr XX/140/2020 w sprawie likwidacji Szkoły Podstawowej w Nakle.

Radni otrzymali uchwałę w materiałach sesyjnych. Projekt uchwały omawiany był podczas
wspólnego posiedzenia komisji.



Przewodniczący otworzył dyskusję. Radni nie zgłosili uwag.

Przewodniczący zamknął dyskusję i zarządził głosowanie nad projektem uchwały.

Radni glosowali:

ZA-13
PRZECIW -2
WSTRZYMUJĄCE - O

Radni biorący udział w głosowaniu:

bnię i nazwisko radnego Wynik Głosowania

1 Jerzy Palka 3łos Za

2 Władysław Jaworski 3łos Za

3 Eugeniusz Giermala Głos Za

4 Jerzy Karolczyk 3łos Za

5 Hieronim Włodarski głos Za

6 Edyta Tjas 3łos Za

7 Andrzej Oduliński

8 Krzysztof Gęsikowski

9 Marcin Nowak

10 Marian Jamrozik Głos Za

H Józef Stacherczak 3łos Za

12 Małgorzata Rzepka 3łos Za

13 Ryszard Niepsuj 3łos Za

14 Jacek Foltyn 3łos Za

15 Kazimierz Błoch 3-łos Za

Przewodniczący stwierdził, że uchwała
Podstawowej w Nakle została przyjęta.

Druk nr XX/140/2020 w sprawie likwidacji Szkoły

3. Druk nr XX/141/2020 w sprawie uchylenia uchwaly Rady Gminy Lelów w sprawie
odbierania odpadów komunalnych od wiaścicieli nieruchomości, na których nie
zamieszkują mieszkańcy a powstają odpady komunalne.

Radni otrzymali uchwałę w materiałach sesyjnych. Projekt uchwały omawiany był podczas
wspólnego posiedzenia komisji.

Przewodniczący otworzył dyskusję. Radni nie zgłosili uwag.

Przewodniczący zaniknął dyskusję i zarządził głosowanie nad projektem uchwały.

Radni glosowali:

ZA-15
PRZECIW -0
WSTRZYMUJĄCE -0



Radni biorący udział w głosowaniu:

Imię i nazwisko radnego Wynik Głosowania

1 Jerzy Palka łos Za

2 Władysław Jaworski 3łos Za

3 Eugeniusz Giermala Głos Za

4 Jerzy Karolczyk Głos Za

5 Hieronim Włodarski Mos Za

6 Edyta Tyjas )łos Za

7 Andrzej Odutiński Głos Za

8 Krzysztof Gęsikowski 3los Za

9 Marcin Nowak Mos Za

10 Marian Jamrozik Głos Za

11 Józef Stacherczak Mos Za

12 Małgorzata Rzepka Mos Za

13 Ryszard Niepsuj Mos Za

14 Jacek Foltyn Głos Za

15 Kazimierz Błoch 3łos Za

Przewodniczący stwierdził, że uchwała Druk nr )0U141/2020 w sprawie uchylenia uchwały
Rady Gminy Lelów w sprawie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli
nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy a powstają odpady komunalne została
przyjęta.

4. Druk nr XX/142/2020 w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie Statutu
Gminy Lelów.

Radni otrzymali uchwałę w materiałach sesyjnych. Projekt uchwały omawiany był podczas
wspólnego posiedzenia komisji.

Przewodniczący otworzył dyskusję. Radni nie zgłosili uwag.

Przewodniczący zamknął dyskusję i zarządził głosowanie nad projektem uchwały.

Radni glosowali:

ZA-15
PRZECIW - O
WSTRZYMUJĄCE - O

Radni biorący udział w głosowaniu:

_ Imię i nazwisko radnego Wynik Głosowania

1 Jerzy Palka os Za

2 Władysław Jaworski Mos Za

3 Eugeniusz Gienuala Mos Za

4 Jerzy Karolczyk Głos Za



5 Hieronim Włodarski łos Za

6 Edyta Tyjas łos Za

7 Andrzej OduHński łos Za

8 Krzysztof Gęsikowski Głos Za

9 Marcin Nowak Mos Za

10 Marian Jamrozik Głos Za

H Józef Stacherczak iłos Za

12 Małgorzata Rzepka Głos Za

13 Ryszard Niepsuj 3łos Za

14 Jacek Foltyn iłos Za

15 Kazimierz Błoch 3łos Za

Przewodniczący stwierdził, że uchwała Druk nr XX/142/2020 w sprawie ogłoszenia tekstu
jednolitego uchwały w sprawie Statutu Gminy Lelów została przyjęta.

5. Druk nr XX114312O20 w sprawie określenia zasad, na jakich soitysom będzie
przysiugiwala dieta.

Przewodniczący otworzył dyskusję. Radni nie zgłosili uwag.

Przewodniczący zamknął dyskusję i zarządził głosowanie nad projektem uchwały.

Radni glosowali:

ZA-15
PRZECIW -0
WSTRZYMUJĄCE -0

Radni biorący udział w głosowaniu:

Imię i nazwisko radnego Wynik Głosowania

1 Jerzy Palka Głos Za

2 Władysław Jaworski Głos Za

3 Eugeniusz Giermala ]łos Za

4 Jerzy Karolczyk iłos Za

5 Hieronim Włodarski os Za

6 Edyta Tyjas łos Za

7 Andrzej OduHński JÓ Za

8 Krzysztof Gęsikowski iłos Za

9 Marcin Nowak Mos Za

10 Marian Jamrozik Mos Za

11 Jozef Stacherczak Za
12 Małgorzata Rzepka Mos Za

13 Ryszard Niepsuj Głos Za



14 Jacek Foltyn IGłos Za

15 Kazimierz Błoch IGłos Za

Przewodniczący stwierdził, że uchwała Druk nr )0Q143/2020 w sprawie określenia zasad, na
jakich sołtysom będzie przysługiwała dieta została przyjęta.

Wolne wnioski

Przewodniczący poprosił o zgłaszanie pytań i wolnych wniosków.

Radny ze Ślęzan Błoch Kazimierz poprosił, aby przyjęta uchwała w formie pisemnej trafiła do
sołtysów.

Radny Gęsikowski Krzysztof dodał, że to działa in plus.

Wójt przypomniał, że wszystkie uchwały są publikowane w BłP. Przypomniał również
o obostrzeniach, które dotyczą przebywania określonej liczby osób w pomieszczeniu. Wynika
to z zaleceń i rozporządzeń obowiązujących na czas pandemii. Sala musiałaby być dużo
większa, aby wszyscy mogli wspólnie przebywać.

Radny Nowak Marcin czy wiadomo coś więcej na temat drogi krajowej?

Wójt - z ostatnich informacji wiadomo, że prace związane z projektem mają trwać do września
tego roku. Ścieżka rowerowa - dodatkowe zamówienie na które nie mają zgody. W terenie
zabudowanym - ciągi pieszo rowerowe.

Radny Nowak Marcin — czy przystanek będzie rozebrany.

Wójt - tak będzie.

Radny Gęsikowski Krzysztof — zapytał jak się na dziś przedstawia sprawa imprez masowych
organizowanych przez Gminę: Święto Ciulimu czy Dożynki.

Wójt - nie leży to w gestii Wójt ani Burmistrza. Wytyczne daje Premier, Minister Zdrowia.
Jak będzie przyzwolenie to będziemy organizować. Wszyscy czekają na informacje i zalecenia.

Radny Błoch Kazimierz zgłosił, że tablica ogłoszeniowa w Ślęzanach jest mało widoczna,
trzeba przyciąć gałęzie.

Wójt — jeżeli to nasze drzewa to zostanie to przycięte.

Radny Włodarski Hieronim - tablica informacyjna w Lelowie w Rynku jest pod nadzorem
Sołtysa, a czy mieszkańcy, gdy chcą coś umieścić czy mogą naklejać np. na tej tablicy na
szybie.

Wójt - cały projekt tych tablic miał na celu uniknięcia wieszania wszystkiego na tych tablicach.
Miały służyć do ważnych sołeckich i urzędowych ogłoszeń. Cześć starych tablic została i tam
można wieszać wszystkie inne ogłoszenia. Każdy wiesza, a nikt już nie zdejmuje. Cały Rynek
jest objęty nadzorem konserwatorskim i nie ma gdzie umieścić takiego shipa na ogłoszenia.

Radny Włodarski Hieronim zapytał czy może w innym miejscu taka tablicę zamontować,
gdzieś na uboczu?



Wójt — można to rozważyć.

Radny Stacherczak Józef zapytał czy coś wiadomo odnośnie „trójkąta” w Podlesiu?

Wójt - Pani Radna Powiatu pilotuje tą sprawę, w obecnym etapie trwają prace, czekamy na
zakończenie.

Radny Jamrozik Marian zapytał o drogę przed domem nauczyciela, czy jest projekt zrobiony
i kiedy realizacja?

Wójt —jeśli chodzi o inwestycje drogowe, na chwile obecną nie mamy żadnych zapewnień na
ich współfmansowaiiie. To będzie trudny rok jeśli chodzi o inwestycje drogowe.

Radny Jamrozik Marian dodał, że chodzi mu o wolę wykonania.

Wójt odpowiedział, że wola wykonania jest, musimy mieć zapewnienie finansowe.

Jamrozik Marian podkreślił, że ona nie nadaje się do użytku latem. Cały kurz osiada
mieszkańcom na oknach.

Wójt - jeżeli będą środki fmansowe dedykowane, to będzie to wykonane.

Radny Nowak Marcin zapytał czy oświetlenie w Nakle jest zaplanowane czy pandemia
przeszkodzi?

Wójt — myślę, że nie przeszkodzi, termin jest do 30 września.

Radny Jamrozik Marian zapytał, czy jest możliwość powrotu do małych ośrodków zdrowia,
czy dojazdu lekarza do ludzi do wsi. Co najmniej raz w tygodniu lekarz rodziny mógłby
przyjechać do takiego Ośrodka, tak jak dawniej było.

Wójt - na ta chwilę chcemy wybudować Ośrodek Zdrowia poza budynkiem urzędu. Trzeba by
zastanowić się nad przepisami Narodowego Funduszu Zdrowia i wymaganiami jakie stawia
Sanepid odnośnie takich wizyt.

Jamrozik Marian - czy budowa Ośrodka będzie funduszy Gminy?

Wójt - tak, to jest zadanie gminy.

Jamrozik Marian czy taka mała przychodnia, mogłaby być zwolniona z podatku?

Wójt - to jest kwestia fŁmkcjonowania, działalności gospodarczej.

Przewodniczący zaproponował, że można zaprosić do dyskusji panią dr Rejman.

Wójt przypomniał o istnieniu wizyt domowych, lekarz z Ośrodka Zdrowia dojeżdża.

Przystąpiono do kolejnego punktu obrad.

Udzielenie glosu lub przyjęcie pisemnego wystąpienia osoby niebędącej radnym.

Adwokat Marzec Łukasz — jeśli chodzi o opłatę adjacencką, jest swoboda odnośnie jej
wymiaru. W gminie Lelów jest 20 %. Kwestia jej wysokości leży w intencji Rady i może ona
to regulować.



Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje, zapytania i wnioski zgłoszone na obecnej
i poprzednich sesjach.

Informatyk Urzędu Kocela Łukasz omówił kwestię pasma Internetu powstającego w gminie
Lelów. Zaapelował również do mieszkańców o zgodę i pomoc przy inwestycji.

Wójt dodał, że to inwestycja realizowana ze środków Unii i musi być zrealizowana do końca
2021 r.

Wójt odpowiedział w sprawie:

- w sprawie drzew i dróg wojewódzkich poprosił o interpelacje na piśmie.

- odnośnie opłaty adjacenckiej - Mecenas wyjaśnił jak to wygiąda.

- oznakowania drogi w Kątach — interpelacje na piśmie.

- co do szkoły w Nakle i utrzymania terenu wokół Wójt poprosił panią Skarbniko odpowiedź.

Skarbnik Gminy- decyzją Wójta Szkoła została przekazana w zarządzanie pani Dyrektor. Do
kiedy szkoła istnieje, całe zarządzanie ma pani Dyrektor. Były rozmowy czy palacz może
wykonywać inne obowiązki, gdy już nie było palone, a zatrudnienie trwało do końca kwietnia.
Pani Dyrektor odpowiada za Szkołę i może do Gminy zwrócić się o pomoc.

- odnośnie studni głębinowej w Nakle, Wójt poprosił Sekretarza o wyjaśnienie.

Sekretarz odpowiedział, że aby korzystać ze studni woda musi być badana, musi być z pewnego
źródła, aby ją udostępnić do spożywania. Proszę zgłosić, czy nie powinien powstać zdrój
uliczny, gdzie woda jest badana pod względem sanitarnym i mieszkańcy mogą korzystać.

- kolejna kwestą jest samochód strażacki —jeżeli chodzi o przydział samochodów, na powiat są
prawdopodobnie w tym momencie rozdzielone są trzy samochody. Województwo śląskie jest
w największym stopniu dotknięte pandemią, wszelkie środki są przeznaczane na walkę
z Coyid-19. Aplikowaliśmy o środki na dwa samochody, w budżecie są zaplanowane środki
w wysokości 200 tyś.

Zamknięcie XX zwyczajnej sesji Rady Gminy.

Przewodniczący podziękował wszystkim za przybycie.

Po wypełnieniu porządku obrad zakończył obrady wypowiadając formułę; „Zamykam XX
zwyczajną sesję Rady Gminy Lelów VIII kadencji.

Zakończenie sesji godzina: 12:15

Na tym protokół zakończono i podpisano.

Protokolant Aneta Zasuń

Pewodni c Gminy Lelów

Wiad J rski


